

9天6晚 西班牙之旅

马德里,托莱多,格拉纳达,瓦伦西亚,巴塞罗那

By Qatar Airways / KLM

(Updated Version)









精简行程



吉隆坡 - 马德里 (14小时++)

(机上用餐)

马德里

(-/-/晩餐)

- 马德里王宫 (参观含入门票)
- 太阳门广场 (路途经过)
- 马约尔广场 (路途经过)
- 西班牙广场和塞万提斯纪念碑 (路途经过)
- 西贝莱斯广场和喷泉(路途经过)
- 雷蒂罗公园 (路途经过)
- 伯纳乌球场 (拍照)
- 格兰大道 (路途经过)
- 阿尔卡拉街 (路途经过)

马德里 - 托萊多

(早/-/晚餐)

(73公里, 55小时)

- 圣多美教堂(参观含入门票)
- 托莱多圣母主教堂(步行游览)
- El Transito Synagogue (步行游览)
- 托莱多城堡(步行游览)
- 阿尔坎塔拉桥 (路途经过)

第四天

托莱多 - 格拉纳达

(早/-/晚餐)

(368公里, 3小时25小时)

- 阿罕布拉宫(拍照)
- Generalife花园 (参观含入门票)

第五天

格拉纳达 - 瓦伦西亚

(早/-/晚餐)

(451公里, 5小时)

- 瓦伦西亚市政厅 (路途经过)
- 夸脱塔 (路途经过)

瓦伦西亚-巴塞罗那 (350KM, 3小时25分钟)

(早/-/晚餐)

- 斗牛场 (步行游览)
- 埃斯塔西奥德尔北 (步行游览)
- 八角钟楼(步行游览)
- 艺术与科学城 (拍照)

巴塞罗那

(早餐/-/-)

- 圣家大教堂(参观含入门票)
- 古埃尔公园 (参观含入门票)
- 奥林匹克体育场 (路途经过)
- 哥伦布雕像 (路途经过)
- 蒙锥克公园 (路途经过)
- LA ROCA购物村(自由活动)













历史

家庭

风景

休闲

购物

马德里

- 太阳门广场-太阳门广场在马德里的正中心位置,是马德里市中心是在马德 里最著名和最繁忙的地方之一。在这里的人行道地面上铺着一块写有"0km"的牌子,示意这里是全国所有公路的尽头和交汇处。
- 马约尔广场-马约尔广场是西班牙首都马德里的中心广场,临近太阳门广场 ,修建于哈布斯堡王朝时期。其形状为长方形,长129米,宽94米,周围环绕着三层住宅楼,有237个面临广场的阳台。它共有9个入口。回廊内露天茶 座,纪念品店等等。广场中心是主持修建者菲利浦3世国王的骑马雕像。
- 西班牙广场和塞万提斯纪念碑-西班牙广场是西班牙马德里市中心的一个 大型广场和热门旅游目的地.纪念碑,包括上方的塞万提斯石雕,前方的堂吉诃德和桑丘•潘沙铜像,以及代表堂吉诃德真爱的两尊石像:平凡的村姑阿尔东沙•罗任索和想象中美丽的杜尔西内娅•台尔•托波索。广场上有马德里最高 的两座建筑:142米高的马德里塔建于1957年和117米高的西班牙大楼建于 1953年。
- 西贝莱斯广场-西贝莱斯广场亦译为大地女神广场,周围是新古典主义建筑群 大理石雕塑和喷泉,为马德里的标志。西贝莱斯喷泉描绘弗里吉亚生育女 神西贝莱斯, 坐在两只狮子拉着的战车上, 两只狮子象征了自然界以及女神的 力量。这个雕像雕刻于1782年。
- 阿尔卡拉街-阿尔卡拉是在马德里的最长,最古老的街道之一。这条街是通往 埃纳雷斯堡乃至阿拉贡的旧道路,因而得名。

托莱多

- 圣多美教堂-位于西班牙中部古都托莱多的历史中心。12世纪已见于记载 。原清真寺建筑并未进行重大改建。但是到14世纪初,原清真寺建筑毁坏, 于是彻底重建。
- 阿尔坎塔拉桥-位于西班牙托莱多小城阿尔坎塔拉,是一座著名的罗马时 代的六孔石桥,桥墩建在岩石上,至今完好。

格拉纳达

阿尔罕布拉宫 & 花园 - 西班牙的著名故宫, 为中世纪摩尔人在西班牙建 立的格拉纳达王国的王宫。始建于13世纪阿赫马尔王及其继承人统治期间。

注明: 阿罕布拉宫拍照而已

瓦伦西亚

- **瓦伦西亚市政厅-**市政厅广场位于市中心,靠近火车站和斗牛场。庄严的白 色建筑,市政厅和邮局所环绕,中心有美丽的花园和喷泉照明,被视为瓦伦西亚最美丽,最有名的广场以及作为世界上最大的城市之一。
- 埃斯塔西奥德尔北-北站是在西班牙瓦伦西亚的主要火车站。它坐落在市中 心旁边的斗牛场瓦伦西亚,城市的斗牛场,和200米距离市政厅。在CCHNE 后,这台被命名,即建造并于1917年开通了铁路公司,后来被国有化,并改 名为西班牙国家铁路,后来因为ADIF,目前拥有并运行它的公司。它被宣布 文化遗产好于1987年。
- **八角钟楼-**其中瓦伦西亚的在城市的历史中心的心脏地带最具标志性的古迹。哥特式的八角钟楼是14和15世纪之间建造,其最近的钟楼在一起,它上升 63米在地面之上,提供了在后台的瓦伦西亚市,甚至大海的壮观景色。对于 这一点,游客必须爬上内部螺旋形楼梯与207步。



第八天

巴塞罗那 - 吉隆坡 (14小时++)

(早/机上用餐)

第九天

抵达家园

★ ★ ★ ★ ★ 旅游亮点 ★ ★ ★ ★ ★

- ✔ 欣赏美丽的伊斯兰建筑阿罕布拉宫和Generalife花园
- ✓ 西欧最大的皇宫在马德里
- ✔ 尽情享受购物乐趣在巴伦西亚和巴塞罗那
- ✔ 参观巴塞罗那联合国教科文组织世界遗产
- ✓ 参观瓦伦西亚的最美丽,最有名的广场



4 🜟 酒店

- ✓ 马德里 X1晚
- ✓ 托莱多 X1 晚
- ✓ 格拉纳达 X1晚
- ✓ 瓦伦西亚 X1晚
- ✓ 巴塞罗那 X2晚



- ✓ 6 早餐/5 晩餐
- ✔ 中餐与西餐为主





巴塞罗那

- 圣家大教堂-圣家大教堂是位于巴塞罗那市区北部,是巴塞罗那最负盛名的观光胜地和地标一。由加泰罗尼亚建筑师安东尼•高迪(1852年至1926年)设计的。是巴塞罗那最负盛名的观光胜地和地标,也是世界上唯一一座尚未完成便被列入世界文化遗产的建筑。目的是建造一座可以让颓废的人们向神祈祷和求得宽恕的赎罪堂。
- **古埃尔公园**-桂尔公园位于西班牙加泰罗尼亚自治区巴塞罗那格拉西亚区的厄尔卡梅尔山上,由加泰罗尼亚建筑师安东尼•高迪设计,建于1900年到1914年。作为安东尼•高迪作品的一部分,被联合国教科文组织列为世界遗产。公园高处的大十字,能完整的看到巴塞罗那城市全景和海湾。
- **巴塞罗那LA ROCA购物村**-La Roca购物村位于欧洲最具活力的城市巴塞罗那的北部,距巴塞罗那市中心只有40分钟的车程。购物村聚集了100多家充满诱惑力的国际、国内一线品牌折扣店,从Burberry,Loewe,Versace,Swarovski,Hackett和Zegna。购物村出售的大部分过季服饰折扣低至4折,且全年无休。





货币	欧元: (EUR)	信用卡 致电行用卡中心,以延长你的信用卡额度
货币兑换率	1欧元 : 4.7 令吉	拨号代码 西班牙 : +34
电压	230 伏特,50赫兹	插头 两个圆脚头 *请自带多功能插座
时差	西班牙:标准相 差 慢马来西亚时间6小时	伊尔超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤
气候	□ 春季 □ 夏季 3月 - 5月 6月 - 8月 20°C- 25°C 25°C- 32°C	□ 秋季 □ 冬季 9月 - 11月 12月- 2月 18°C- 27°C 9°C- 13°C
飞机型号	A330	B737- 800 B757
出发日期:	航班行程:	
团费:	机场税及燃油附加费:	
小费:	旅行社代收费:	
签证:	ħ	旅行保险 :
		总数:



Operated By **ICE HOLIDAYS SDN BHD** (230643-X) KPL/LN:2441



9D6N

SPAIN EXPRESS

MADRID, TOLEDO, GRANADA, VALENCIA, BARCELONA

By Qatar Airways / KLM (Updated Version)

Tour Code: 9 ESS



















HERITAGE

HISTORICAL

FAMILY

SCENIC

LEISURE

SHOPPING

D1

KUALA LUMPUR - MADRID (MOB) (14H++)

D2

MADRID

(-/-/D)

- Royal Palace (Visit With Entrance)
- Puerta del Sol (Drive Pass)
- Plaza Mayor (Drive Pass)
- Plaza de Espana & Cervantes Monument (Drive Pass)
- Plaza de la Cibeles & Cibeles Fountain (Drive Pass)
- Retiro Park(Drive Pass)
- Bernabeu Stadium (Photo Stop)
- Gran Via (Drive Pass)
- Elegant Calle Alcala (Drive Pass)

D3

MADRID - TOLEDO (73KM 55M)

(B/-/D)

- Church of Santo Tome (Visit With Entrance)
- Cathedral of Toledo (Walking Tour)
- El Transito Synagogue (Walking Tour)
- Alcazar de Toledo (Walking Tour)
- Alcantara Bridge (Drive Pass)

D4

TOLEDO - GRANADA (368KM 3H25M)

(B/-/D)

- Alhambra Palace (Photo Stop)
- Generalife Gardens (Visit With Entrance)

D5

GRANADA - VALENCIA (451KM 5H)

(B/-/D)

- Town Hall of Valencia (Drive Pass)
- The Quart Tower (Drive Pass)

D6

VALENCIA - BARCELONA (B/-/D) (350KM 3H25M)

- The Bullring (Walking Tour)
- Estacio Del Nord (Walking Tour)
- Octagonal Bell Tower (Walking Tour)
- Art and Science Complex (Photo Stop)

D7

BARCELONA

(B/-/-)

- Basilica Sagrada Familia (Visit With Entrance)
- Park Guell (Visit With Entrance)
- Olympic Stadium (Drive Pass) Columbus Statue (Drive Pass)
- Montjuic Park (Drive Pass)
- La Roca Shopping Village (Free & Easy)

MADRID

- Puerta del Sol The Puerta del Sol is one of the best known and busiest places in Madrid. This is the centre of the radial network of Spanish roads. The square also contains the famous clock whose bells mark the traditional eating of the Twelve Grapes and the beginning of a new year. The New Year's celebration has been broadcast live on national television since December 31, 1962.
- Plaza Mayor Plaza Mayor is the central square of the Spanish capital of Madrid, near the Puerta del Sol, built in the Habsburg dynasty. Its shape is rectangular, 129 meters long, 94 meters wide, is surrounded by three residential buildings with 237 balconies facing the Plaza. It is a total of nine entries. Cloister open-air cafes, souvenir shops and so on. Square center is Philip who presided over the construction of the equestrian statue of King 3.
- Plaza de la Cibeles & Cibeles Fountain The Plaza de Cibeles is a square with a neo-classical complex of marble sculptures with fountains that has become an iconic symbol for the city of Madrid. Plaza de Cibeles was originally named Plaza de Madrid, but in 1900, the City Council named it Plaza de Castelar, which was eventually replaced by its current name.
- Gran Vía Gran Vía is an ornate and upscale shopping street located in central Madrid. Now, the street is known as the Spanish Broadway, and is one of the streets with more nightlife in Europe. It is considered a showcase of early 20th-century architecture, with patterns ranging from Vienna Secession style, Plateresque, Neo-Mudéjar, Art Deco and others.

TOLEDO

- Church of Santo Tome -The church dates from the 12th century, although it was completely rebuilt in the early 14th century by the Count of Orgaz. The tower is one of the best examples of the Mudéjar art characteristic of Toledo.
- Alcantara Bridge Is a Roman stone arch bridge built over the Tagus River at Alcántara, Spain, between 104 and 106 AD by an order of the Roman emperor Trajan in 98.

GRANADA

Alhambra Palace & Generalife Gardens - Moorish palace Alhambra, located in the foothills of the Sierra Nevada mountain range. The Alhambra palace complex, a UNESCO World Heritate Site, is one of the most beautiful examples of Islamic architecture in the world and has become a symbol of the city of Granada. Explore the beautiful gardens, and enjoy the wonderful views of the city and the Albaycin's Gypsy quarter.

NOTE: ALHAMBRA PALACE PHOTO STOP ONLY



D8 BARCELO

BARCELONA – KUALA LUMPUR (14H++) (B/MOB)

D9 ARRIVAL HOME



- Beautiful Islamic architecture Alhambra Palace & Generalife Gardens
- ✓ Visit Madrid the Largest Royal Palace in Western Europe
- Enjoy Shopping at Valencia & Barcelona
- ✓ Visit UNESCO World Heritage Site of Barcelona
- ✓ Visit the most beautiful and famous squares of Valencia



4 THOTEL

- ✓ MADRID X 1 NIGHT
- ✓ TOLEDO X 1 NIGHT
- ✓ GRANADA X 1 NIGHT
- ✓ VALENCIA X 1 NIGHT
- ✓ BARCELONA X 2 NIGHTS



- ✓ 6 Breakfasts / 5 Dinners
- ✓ Mix Western Meals and Chinese Meals



VALENCIA

- Town Hall of Valencia Town Hall Square is located in the city center, near the train station and the bullring. And one of the most beautiful and famous squares of Valencia as well as the largest in the city. Surrounded by stately white buildings, including the Town Hall and the Post Office. In the center there are beautiful gardens and a lighted fountain. It can be considered the nerve center of the city '.
- The Estacio Del Nord is the main railway station in Valencia, Spain. It is located in the city centre next to the Plaza de Toros de Valencia, the city's bullring, and 200m from the town hall. This station is named after the CCHNE, the railway company that constructed it and opened it in 1917, which was later nationalized and renamed as RENFE and later on as Adif, the company that currently owns and runs it. It was declared Good of Cultural Heritage in 1987.
- Octagonal Bell Tower One of Valencia's most iconic monuments in the heart of the city's historic center. The Gothic-style octagonal bell tower was built between the 14th and 15th centuries and, together with its more recent belfry, it rises 63 meters above the ground, providing spectacular views over the city of Valencia and even the sea in the background. For this, visitors have to climb the internal spiral staircase with its 207 steps.

BARCELONA

- Basilica Sagrada Familia The Basílica i Temple Expiatori de la Sagrada Família is a large Roman Catholic church in Barcelona, Catalonia (Spain), designed by Catalan architect Antoni Gaudí (1852–1926). Although incomplete, the church is a UNESCO World Heritage Site, and in November 2010 Pope Benedict XVI consecrated and proclaimed it a minor basilica, as distinct from a cathedral which must be the seat of a bishop.
- Park Guell The Park Güell is a public park system composed of gardens and architectonic elements located on Carmel Hill, in Barcelona. Carmel Hill belongs to the mountain range of Collserola the Parc del Carmel is located on the northern face. In 1984, UNESCO declared the park a World Heritage Site under "Works of Antoni Gaudí". At the top of the Grand Cross park, view the panoramic city of Barcelona and the bay.
- La Roca Shopping Village Enjoy a unique shopping experience in a world of over 100 leading brands around the world such as Burberry, Loewe, Versace, Swarovski, Hackett, Zegna with reductions of up to 60%, all the year round.



General Information

SPAIN



Currency	Euro: (EURO)	Credit Card Call credit card centre to extend your credit card limit
Exchange Rate	EUR 1 : RM 4.7	Dial Code SPAIN: +34
Voltage	230 Volts, 50 Hz	Power socket 2 round pin plugs *Please bring a universal electric plug adapter
Time Different	SPAIN: 6 hours Behind Malaysia Time	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs.
Weather	Spring Summer Mar - May Jun - Aug 20°C- 25°C 25°C- 32°C	Autumn Winter Sep - Nov Dec - Feb 18°C- 27°C 9°C- 13°C
Aircraft Type	A330	B737- 900 B757
Departure Date:	Flight:	
Tour Fare:	Airport Tax & Fuel Surcharge:	
Tipping:	Agent Collection Fee:	
Visa:	Travel Insurance:	
	TOTAL:	

Travel Agent:



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441